

## Phase Two of MMW Library Spatial Reorganization 蒙民偉圖書館空間改善工程第二期

Phase Two of the Mong Man Wai Library Spatial Reorganization Project will start on Monday, 22 December 2014, and will be completed in early March 2015. The whole 4/F of the Library Building will be closed for construction work.

Media Resources Collection, Newspaper Collection and AV viewing equipment originally located on 4/F have already been relocated to their temporary location on G/F near Block D1. Language Learning Facilities will be relocated to Group Discussion Room 1 (C-2/F-01A) on 2/F. Special Collection Room (C-1/F-01D) on 1/F will also be converted into a temporary Viewing Room.

Bound Serials of Class A to L and Major Book Series will remain at the compact shelves on 4/F. Since the work site is inaccessible during the construction period, users who need to use these resources are requested to approach the Circulation Counter on G/F.

The Library and the Estates Office have taken all measures to maintain the availability and accessibility of library resources during the construction period. However, a certain level of disturbance to our users is unavoidable, including noise, blocking of access, etc. Please accept our apology for any inconvenience thus caused.

For details of the project and relocation of library materials, please contact Library Information Counter at 2948-6653. Highlights and phasing of the project can also be found at <http://www.lib.ied.edu.hk/info/about/spatial.html>.

蒙民偉圖書館空間改善工程第二期將於2014年12月22日星期一展開，預計於2015年3月完成。圖書館四樓在施工期間會全層封閉。

原本存放在四樓的媒體資料、報紙、影音設備已被遷移至地下近D1座的臨時位置。語言學習設施則會被遷移至二樓的「小組討論室1」(C-2/F-01A)內，而一樓的「特別館藏室」(C-1/F-01D)則會被改為臨時「視聽室」。

大套叢書和A至L分類的期刊合訂本仍會留在四樓的密集書庫內。由於施工期間非工程人員不能進入工程範圍，需要使用此類資料的讀者請聯絡地下流通服務台。

圖書館及物業處已盡力於工程期間維持各項圖書館服務，但我們預計仍然會對讀者有一定程度的滋擾，包括噪音、通道阻塞等等。不便之處，請各位讀者見諒。

有關是項工程以及館藏遷移的詳情，歡迎致電29486653聯絡圖書館諮詢服務台。圖書館網站上(<http://www.lib.ied.edu.hk/info/about/spatial.html>)亦有介紹工程的重點與各施工階段的詳細資料。

Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛

11 December 2014